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Na temelju članka 18. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Hvara, („Službeni glasnik Grada Hvara“, 
broj: 5/09, 8/09, 1/11, 2/11, 6/13, 10/13 i 08/14), s a s t a v l j a   s e  

Z A P I S N I K 

o radu 20. sjednice Gradskog vijeća Grada Hvara, 

održane 30. lipnja 2016. godine, u Gradskoj loži – „Loggi“ u Hvaru 

Početak sjednice u 8:30 sati. 

Tonski zapis sjednice vijeća je sastavni dio ovog Zapisnika.  

Predsjednik Gradskog vijeća Fabijan Vučetić (u daljnjem tekstu Predsjednik), pozdravlja 
nazočne, te traži da se prozivkom vijećnika utvrdi kvorum.  

N a z o č n i   v i j e ć n i c i:  

Ivana Visković, dipl. učiteljica, Mandica Huljić, Fabijan Vučetić, 

Jurica Miličić mag. iur., Zoran Sansović, prof.,  

Katica Vučetić, 

Teo Jeličić, Tonči Dujmović, Dr. Drago Carić 

I z o č n i   v i j e ć n i c i: Vinko Ravlić, bacc. oec., Frane Žuvela, Aleksandra Borčić, Katia 
Zaninović Dawnay 

Predsjednik utvrđuje da je sjednici nazočno 9 vijećnika da postoji kvorum i da Gradsko vijeće 
može raditi u smislu donošenja pravno valjanih odluka i drugih akata iz nadležnosti Gradskog vijeća, 
sukladno Poslovniku Gradskog vijeća Grada Hvara i drugim pozitivnim propisima.  

Predsjednik predlaže slijedeći:  

D n e v n i   r e d: 

1. Verifikacija Zapisnika sa 19. sjednice Gradskog vijeća Grada Hvara. 

2. Pitanja vijećnika. 

3. Prijedlog godišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna Grada Hvara za 2015.  

4. Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata te pokriću manjkova iz ostvarenih viškova.  

5. Prijedlog Odluke o ponudi sklapanja novog ugovora o zakupu na određeno vrijeme za poslovni 
prostor Dolac.  

6. Prijedlog Rješenja o imenovanju novog člana Stožera zaštite i spašavanja Grada Hvara. 

7. Prijedlog Analize stanja sustava civilne zaštite na području Grada Hvara za 2015. godinu. 

8. Prijedlog Smjernica za organizaciju i razvoj sustava zaštite i spašavanja na području Grada Hvara 
od 2016. do 2019. godine. 

9. Prijedlog Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Hvara za 2016. godinu.  

10. Prijedlog operativne provedbe Programa aktivnosti zaštite od požara za Grad Hvar u 2016. godini 
sa planom motrenja, čuvanja i ophodnje otvorenih prostora. 

11. Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za djelatnosti iz članka 22. 
Zakona o komunalnom gospodarstvu 2015. godinu u Gradu Hvara. 

12. Izvješće o izvršenju Programa gradnje komunalne infrastrukture za djelatnosti iz članka 30. 
Zakona o komunalnom gospodarstvu 2015. godinu u Gradu Hvaru. 
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13. Prijedlog Odluke o kapitalnim projekatima od interesa za razvoj Grada Hvara. 

14. Prijedlog Odluke o kupnji nekretnine čest. zem. 1733/7 k.o. Hvar izravnom pogodbom. 

15. Prijedlog programa korištenja sredstava naknade zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u 
prostoru na području Grada Hvara  

16. Prijedlog odluke o imenovanju odbora za organiziranje proslave 150. godišnjice organiziranog 
bavljenja turizmom u Gardu Hvaru 1868.-2018. 

Na znanje:  

Odgovor Službe tajništva vijećniku Teu Jeličiću 

Odgovor Službe za komunalne djelatnosti, prostorno uređenje, graditeljstvo i zaštitu okoliša vijećniku 
Teu Jeličiću o dosadašnjim troškovima za radove na Arsenalu 

Odgovor Službe za komunalne djelatnosti, prostorno uređenje, graditeljstvo i zaštitu okoliša vijećniku 
Zoranu Sansovića o korištenju Ulice Jurja Novaka za potrebe gradilišta izvođača Spegra d.o.o iz 
Splita. 

Odgovor Službe za proračun vijećniku Dragi Cariću 

Odgovor Službe za proračun vijećniku Jurici Miličiću 

Godišnji financijski izvještaji i ostale dokumentacije o radu trgovačkih društava u vlasništvu i 
suvlasništvu Grada Hvara za 2015. godinu. 

Predsjednik vijeća otvara sjednicu i pozdravlja sve nazočne. 
Predsjednik vijeća otvara raspravu o dnevnom redu. 
Teo Jeličić: 

- Principijelna primjedba na dnevni red. Po planu rada Gradskog vijeća Grada Hvara u prva dva 
tromjesečja trebalo je raspraviti 27 točaka, dakle 12 točaka nije došlo na dnevni red, a tri 
točke koje su trebale biti raspravljene u prvom tromjesečju došle su danas na dnevni red. 

- Strategija razvoja Grada i Izmjene i dopune Urbanističkog plana koje nisu došle na dnevni 
red, a krucijalne su za razvoj Grada. 

Gradonačelnik: 
- Povlačim točke 6. i 16. u ime predlagatelja. 

Predsjednik vijeća zaključuje raspravu i stavlja izmijenjeni dnevni red na glasovanje, s time da se 
pomiču točke dnevnog reda za one povučene. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -7, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-1. 
Predsjednik vijeća je utvrđuje da je usvojen dnevni red. 

Točka 1. 
Verifikacija Zapisnika sa 19. sjednice Gradskog vijeća Grada Hvara. 
Teo Jeličić: 

- Na str. 25. zapisnika u prijedlogu teksta zaključka izbrisati riječ „Općinskom“ ispred Državnog 
Odvjetništva. 

Predsjednik vijeća stavlja na glasovanje verifikaciju zapisnika 19. sjednice Gradskog vijeća. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -8, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-0 
Predsjednik vijeća utvrđuje da je zapisnik jednoglasno verificiran. 

Točka 2. 
Pitanja vijećnika. 
Zoran Sansović: 

- Osvrt na odgovor Službe za prostorno uređenje, gradnju, komunalnu djelatnost i zaštitu 
okoliša. 

- Kako je moguće da se postave rampe i da ulaz dopusti prije izdavanja dozvola? 
- Spremaju se izmjene zakona o otocima. Otočki sabor da iznesu svoje prijedloge i pozivaju sve 

da održe neke tematske sjednice, a rok je od 01. srpnja? 
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- Gdje se došlo sa onim psima u Križnoj luci? 
Gradonačelnik: 

- Damper je ulazio u tu ulicu. Svaki izvođač je dužan ishoditi dozvolu i dužan je ulicu vratiti u 
prijašnje stanje. 

- Zakoni se donose u Saboru, za njih glasaju izabrani zastupnici. Koliko će Otočki sabor kao 
udruga moći utjecati na novi zakon u ovoj situaciji, ja o tome ne znam. Kroz stranku mi 
pratimo prijedloge zakona. Otočki sabor je udruga građana i oni ne donose zakone. Tematsku 
sjednicu – ne vidimo potrebe za njome i sve se može napraviti kroz tijela stranke. 

- Što se tiče pasa problem će biti riješen – na čudan način, jer je jedan građanin je poklonio 
zemljište i stvar će biti riješena. 

Tonči Dujmović: 
- Ulica Groda, Burak i Sv. Marka i zašto nema koševa za otpad? 
- Ugovori barkariola s gradom – neki nisu platili, Gliseri iz Splita i Trogira se vezuju na carinski 

gat s kojeg se ujutro vrši opskrba za paklene otoke, i ništa ne plaćaju. 
Ita Pavičić: 

- Baca se kućno smeće, domaćih ljudi u te košarice i te se košarice se napune. Odgovor 
Sansovića – smatramo da je odgovor; i to s obzirom na tezu da su izvođači počeli s 
korištenjem, te da smo mi tek reagirali nakon dojave građana, što nije točno, jer je postupak 
započeo 28. 01. kada se započelo s radovima, a dojava građana je bila se 11. 02..  

Ante Buzolić: 
- Ugovor s barkariolima su sklopljeni na dvije godine i neki nisu platili prošlu godinu. Sada su 

počeli plaćati. Barkarioli koriste prostor za ukrcaj i iskrcaj putnika i za držanje reklame. Gliseri 
koji dolaze u Hvar vezuju se na carinu i Šćikovi bok u popodnevnim satima i oni plaćaju 
paušalno mjesečno i oni će svi platiti. U Šćikovom boku je u jutarnjim satima mjesto opskrbe 
kroz jutro.  

Gradonačelnik: 
- Sustav represije, onaj pravi inspektorski, nije u rukama Grada, kao što je kapetanija, Carina. 

U gradu za sezonu će biti dva policajaca više nego lani. 
- Šćikovi bok je za opskrbu domaćih brodova kroz jutro u određenim satima. 
- Grad više ne izdaje koncesijsko odobrenje za prijevoz putnika, ali smo im osigurali prostor za 

ukrcaj i iskrcaj putnika, a ne za vez.  
Tonči Dujmović: 

- Rent-a-boat na bačvama se bavi taksi uslugom se brodom za rentu – nikome nije oduzeta 
koncesija. 

- Opskrba paklenih otoka je do 11 sati, ali se dogodilo da se dole vežu gumenjaci i rent-a-boati 
i da se preko tri gumenjaka krca opskrba u brod. 

Teo Jeličić: 
- Opet imam nulto pitanje - odgovor za Turističku zajednicu od prošle godine iz petog mjeseca 

nisam dobio. 
- Želim pisani odgovor od Službe za financije koliko je Grad platio za noćenja partnera Grada 

– poimenice i ista stvar da se zatraži od trgovačkih društava u vlasništvu Grada i Udruge Zvir? 
- Kada će doći valobrani – kako je obećano na tematskoj sjednici o Luci Hvar? 
- Pitanje o javnom redu i miru – moram konstatirati da je povećana buka, neki dan u 06,00 sati 

ujutro goli mladići u Križnoj luci utrkivali ispred Hotela Bodul. Od 03,00 do 6,00 ujutro 
nemamo policiju na ulicama i komunalno redarstvo? 

Ante Buzolić: 
- Građevinska dozvola nije još izdana za projekt produljenje rive. 
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- Bilo je govora o postavljanju pontona radi rasterećenja luke u izgradnji na Molu i u Križnoj 
luci. Samo postavljanje pontona bez lučkog kapetana i većeg reda u luci nemaju smisla. Za 
ovu godinu od pontona nema ništa, za slijedeću ćemo vidjeti. 

Gradonačelnik: 
- Tajni nema i u svaki račun postoji svrha i služba je podložna reviziji. 
- Komunalno redarstvo s javnim redom i mirom nema ništa. Komunalni redar obavještava 

policiju isto kao ja i vi. 
- Što se tiče teze da je buka pojačana, ja tvrdim da je duplo manja. Ja i vi očito ne šetamo isti 

dijelovima grada. 
- Vidio sam policajca kako na prijelazu iz pješačke u prometnu zonu kod „Zvira“ oblači ljude u 

06,00 sati ujutro, ja i načelnik Jelse. 
- Komunalni redari djeluju, policijsko pojačanje dolazi 01. 07. najdalje 04. 07. i dolaze dva više, 

sveukupno četrnaest. 
- Valobrani tu sve ide po svom tijeku stvari – prijedlog od strane stručne osobe podrijetlom iz 

Hvara i taj novi prijedlog koji ćemo predložiti tvrtki Obala d.o.o. i ne znam koliko će to 
poskupiti projekt. 

Teo Jeličić: 
- Drago mi je da moj prijatelj Joško Dujmović ima halucinacije i da buka nije pojačana. 
- Što se tiče policije Gradonačelnik je rekao da ako je to potrebno da mogu intervenirati na 

području Jelse i Starog Grada i ja se mogu djelomično složit, ali onda pozivam Grad Stari Grad 
i Općinu Jelsa da participira u tim troškovima. 

- S iskustva prošle godine, pozornici koji su bili u Gradu Hvaru u periodu od 03,00 do 06,00 sati 
nisu bili prisutni u užoj gradskoj jezgri kada u užoj gradskoj jezgri ima najviše problema što 
se tiče buke osoba koje izlaze iz gradskih kafića na javnu površinu. Ne mogu prihvatiti da 
komunalni redari nemaju nikakve veze sa javnim redom i mirom u gradu Hvaru, jer ako u 
ostalim mjestima imaju, ne vidim razloga da i u Hvaru nemaju. 

Gradonačelnik: 
- Vijećniče Jeličić pročitajte zakon i pitajte nadležne. 
- Mi nismo u ovlasti naređivati policiji što će raditi. 
- Policajac je dužan intervenirati kada nešto dozna i vidi i kada je van radnog vremena i 

ostavimo se ovdje rasprave o policiji. 
Drago Carić: 

- Otvorena je glavna šahta ispred Centra. 
- Parkiralište ispred Centra – okupiran dio terena s granjem i vozilima trećih osoba. 
- Sunčani Hvar d.d. – prodaje dionica i pitanja i masu neriješenih odnosa. Ono što Grad može 

riješiti prvo dogovorom, a onda drugim metodama. 
- Troškovi Arsenal – koliki su osnovni troškovi, dodatni aneksi i konačno plaćeno – start, aneks 

i cilj. 
Šime Šurjak: 

- Šahta je na njihovoj zemlji i oni su o tome upozoreni i izjavili su da će se to riješiti, ali nije. 
Radi se o putu koji koriste njihovi gosti, pa će su slučaju da se nešto dogodi oni odgovarati. 

- Očistiti ćemo gradsko zemljište. 
Drago Carić: 

- Glavna šahta sabirna za Centar i na granici je obaju zemljišta. 
- Dio parcele parkirališta od istoka je Sunčanog Hvara i oni su se proširili i polako nadiru sa 

juga, radi se o tihoj i puzajućoj deložaciji Centra. 
Gradonačelnik: 

- Pokrit ćemo šahtu, a s okupacijskom najezdom ćemo vidjeti gdje je granica i sukladno tome 
djelovati. 
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- Arsenal – nemam pojma što se mislili ovdje je Margita i ovdje je Ita koje o Arsenalu mogu 
dosta pričati. 

- Što se tiče odnosa sa Sunčanim Hvarom ne znam opet što ste mislili – imovinske odnose 
rješava sud. 

- Za 30% dionica Grad nema novaca za kupiti i što bi kada bi kupili tih 30%, trebalo bi 51 % za 
Grad najmanje. 

Margita Petrić Hraste: 
- Projekt uređenja Arsenala je projekt koji traje više godina i koji su uležena znatna financijska 

sredstva ne samo grada Hvara nego iz drugih potpora. Temeljem okvirnog sporazuma čija je 
vrijednost 10.737.942,97 kuna bez PDV-a ugovorena su dva ugovora na 3.500.564,89 i drugi 
na 3.498.760,51. Tu se radi o okvirnom sporazumu i vrijednost koja može bit maksimalna i 
tu nema aneksa ugovora. Mi smo Vam dali jedan pregled od 1996.g. za svaku godinu da se 
vidi što se u svakoj godini plaćalo i što se ugovorilo, ako tražite neko posebno razdoblje nema 
problema da dobijete podatak. 

Jurica Miličić: 
- Do 08. 06. nas je trebalo izvijestiti o stanju Gradskih prometnicama i zašto to nisu ulice 

asfaltirane? 
- Asfaltiranje parkirališta na gradskom groblju? 

Šime Šurjak: 
- Ulica Braće Buzolić nije ispoštovana – završni radovi na asfaltu i danas, i sutra asfaltiranje te 

ulice. 
- Ulica Marina Gazarovića je ključna i radi ulica koje čekaju i sve ostale ulice. 

Predsjednik vijeća zaključuje vijećnička pitanja. 
Točka 3. 

Prijedlog godišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna Grada Hvara za 2015. 
Margita Petrić Hraste izlaže kao u materijalima. 
Predsjednik vijeća otvara raspravu. 
Predsjednik vijeća zatvara raspravu i daje prijedlog na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -8, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-0. 
Predsjednik vijeća utvrđuje da je prijedlog prošao. 

Točka 4. 
Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata te pokriću manjkova iz ostvarenih viškova. 
Margita Petrić Hraste izlaže kao u materijalima. 
Predsjednik vijeća otvara raspravu. 
Predsjednik vijeća zatvara raspravu i daje prijedlog na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -8, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-0. 
Predsjednik vijeća utvrđuje da je prijedlog prošao. 

Točka 5. 
Prijedlog Odluke o ponudi sklapanja novog ugovora o zakupu na određeno vrijeme za poslovni 
prostor Dolac. 
Liljana Caratan Lukšić izlaže kao u materijalima. 
Predsjednik vijeća otvara raspravu. 
Jurica Miličić: 

- U odluci treba stajati i Gradska knjižnica, jer smo donijeli odluku o nadogradnji Gradske 
knjižnice. 

Gradonačelnik: 
- Nije predmet ove točke. Ovdje se radi o postojećem stanju - prostoru. 

Jurica Miličić: 
- Jeste li obavijestili Konzum o zaključku Grada o zahvatu na katu navedene zgrade. 



6 
 

Gradonačelnik: 
- Razgovarali smo o tome i oni su spremni pomoći. 

Teo Jeličić: 
- Smatram da u ovu odluku bi trebalo biti uneseno stavka ili odluka da je Konzum o svemu 

upoznati i ukoliko se steknu uvjeti i prije isteka zakupa da se mogu obavljati radovi i da daljnji 
zakup neće biti produljen. 

Gradonačelnik: 
- Po zakonu produljenje se može ponuditi i mi 2018. mi nećemo donijeti odluku o produljenju 

prostora. 
Teo Jeličić: 

- Predlažem da se u odluku stavi da izgradnja Gradske knjižnice u suradnji Kozuma počinje 
odmah po dobivanju po dobivanje dozvola - na katu. 

Predsjednik vijeća određuje pauzu od 10 minuta. 
Nastavak sjednice u 9,53 sati 

U vijećnicu pristupila vijećnica Ivana Visković. 
Teo Jeličić: 

- Povlačim prijedlog izmjene ove točke i Predlažem da su za slijedeću sjednicu pripremi Odluka 
o načinu izgradnje Knjižnice na katu prostora današnjeg Konzuma i način suradnje s 
Konzumom u vezi izgradnje, ako potrebne dozvole budu izdane prije isteka zakupa 
navedenog prostora. 

Predsjednik vijeća zaključuje raspravu i stavlja prijedlog na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -8, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-0. 

Točka 6. 
Prijedlog Rješenja o imenovanju novog člana Stožera zaštite i spašavanja Grada Hvara. 
Ivana Visković izlaže kao u materijalima. Prijedlog je da se uvrsti na mjesto člana i spašavanje Ante 
Buzolić. 
Predsjednik vijeća otvara raspravu. 
Predsjednik vijeća zaključuje raspravu i stavlja prijedlog na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -8, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-0. 
Predsjednik vijeća utvrđuje da je prijedlog prošao. 

Točka 7. 
Prijedlog Analize stanja sustava civilne zaštite na području Grada Hvara za 2015. godinu. 
Liljana Caratan Lukšić izlaže kao u materijalima. 
Predsjednik vijeća otvara raspravu. 
Predsjednik vijeća zaključuje raspravu i stavlja prijedlog na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -8, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-0. 
Prijedlog je usvojen. 

Točka 8. 
Prijedlog Smjernica za organizaciju i razvoj sustava zaštite i spašavanja na području Grada Hvara od 
2016. do 2019. godine. 
Liljana Caratan Lukšić: izlaže kao u materijalima. 
Predsjednik vijeća otvara raspravu. 
Predsjednik vijeća zaključuje raspravu i stavlja prijedlog na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -8, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-0. 
Prijedlog je usvojen. 

Točka 9. 
Prijedlog Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Hvara za 2016. godinu. 
Liljana Caratan Lukšić: izlaže kao u materijalima. 
Predsjednik vijeća otvara raspravu. 
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Predsjednik vijeća zaključuje raspravu i stavlja prijedlog na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -8, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-0. 
Prijedlog je usvojen. 

Točka 10. 
Prijedlog operativne provedbe Programa aktivnosti zaštite od požara za Grad Hvar u 2016. godini sa 
planom motrenja, čuvanja i ophodnje otvorenih prostora. 
Liljana Caratan Lukšić: izlaže kao u materijalima. 
Predsjednik vijeća otvara raspravu. 
Predsjednik vijeća zaključuje raspravu i stavlja prijedlog na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -8, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-0. 
Prijedlog je usvojen. 

Točka 11. 
Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za djelatnosti iz članka 22. 
Zakona o komunalnom gospodarstvu 2015. godinu u Gradu Hvara. 
Šime Šurjak izlaže kao u materijalima. 
Predsjednik vijeća otvara raspravu. 
Drago Carić: 

- Površina oko Centra zelenilo - neka se tretira kao javna površina i da će Grad pomoć oko 
čišćenja zelenila – ove godine ništa. 

- Kapelica na groblju je u rasulu. 
Šime Šurjak: 

- S komunalnim je dogovoreno uređenje navedene zelene površine, ali sada su prezaposleni i 
nisu stigli doći. 

- Za kapelicu nije mi poznato. Ono što znam jest da smo sada dogovorili uređenje mrtvačnice. 
Ita Pavičić: 

- Kapelica je zaštićeni objekt kulture i za nju smo pripremili troškovnik i svake godine je 
prijavljujemo na Ministarstvo, ali do sada nije prošla u program obnove. 

Predsjednik vijeća zaključuje raspravu i stavlja prijedlog na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -9, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-0. 
Prijedlog je usvojen. 

Točka 12. 
Izvješće o izvršenju Programa gradnje komunalne infrastrukture za djelatnosti iz članka 30. Zakona 
o komunalnom gospodarstvu 2015. godinu u Gradu Hvaru. 
Šime Šurjak izlaže kao u materijalima. 
Predsjednik vijeća otvara raspravu. 
Predsjednik vijeća zaključuje raspravu i stavlja prijedlog na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -9, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-0. 
Prijedlog je usvojen. 

Točka 13. 
Prijedlog Odluke o kapitalnim projekatima od interesa za razvoj Grada Hvara. 
Liljana Caratan Lukšić izlaže kao u materijalima. 
Margita Petrić Hraste: 

- Državna sredstva se više ne vode na računu HBOR-a, već se vode u proračunu i sklapa se 
ugovor Ministarstvom regionalnog razvoja i fondova EU. Potrebno je da Odluka o kapitalnim 
projektima kako bi se zajedno s ostalim jedincima lokalne samouprave zajednički nastupilo 
prema Ministarstvom regionalnog razvoja i fondova EU da bi se koristila sredstva. 
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Drago Carić: 
- Dosta šturo. 
- Dom Zdravlja se ne vidi. Treba dom zdravlja koji je od otočke važnosti. 
- Starački dom – tri lokacije, ali ništa konkretno. 
- Ne vidim ni Križnu luku, ni Sportski centar. 
- Kapitalni projekti su trebali biti u Strategiji koja je nije donesena. 

Gradonačelnik: 
- U čl. 1. neka se doda zgrada Doma Zdravlja. 
- Na zemljištu za sportski centar se radi u suradnji s Državnim odvjetništvom. 

Teo Jeličić: 
- Da li ovdje ima nekih stvari koje su usklađene s druge dvije jedince lokalne samouprave. 
- Treba biti više razrađeno s prioritetima i rokovima. 
- Nedostaju kulturna dobra Sv. Marak, Veneranda, Tvrđava i Gradske zidine. 
- Lakše bi smo raspravljali da smo donijeli strategiju. 
- Ova točka je trebala biti detaljnije pripremljena s obrazloženjima, a ne samo kao popis 

projekata. 
Gradonačelnik: 

- Ovaj dokument to ne traži, taksativno se nabraja i onda svaka jedinica lokalne samouprave 
to donosi i onda se to sve objedini. Ovdje ne trebaju nikakvi rokovi i prioriteti. 

Katica Vučetić: 
- Nema prostora turističke kulture Grada Hvara koji nije obuhvaćen. 

Margita Petrić Hraste: 
- Samo malo pojašnjenje. Nisu ovo svi kapitalni projekti, već samo oni kapitalni projekti koji bi 

se financirali iz sredstava od poreza na dohodak kroz Ministarstvo regionalnog razvoja i 
fondova EU. 

Teo Jeličić: 
- U strategiji na stranicama Grada Hvara nisu spomenuti ovi projekti. 
- U kapitalne projekte također spadaju i naša kulturna dobra Veneranda, Sv. Marak i Tvrđava 

i lučica za domicilno stanovništvo. 
Jurica Miličić: 

- Očito je da se radi o kapitalnim projektima od interesa grada Hvara. 
- Slažem da se uvrsti lučica za vezivanje brodova domaćega svita, da se uvrsti Veneranda, 

Tvrđava i Fontik koji smo izglasali i starački dom da se uvrsti na listu strateških projekata 
Grada Hvara. 

Ita Pavičić: 
- Greška jest ne radi se otoku nego o gradu Hvaru. 
- Ne radi se o popisu svih kapitalnih projekata. 
- Dom zdravlja je omaškom izostavljen. 
- Sv. Marak nije gradski i njega vodi Muzej hvarske baštine. 
- Popis razvojnih projekata je dodatak Strategiji razvoja Grada Hvara i usvajate će se zajedno 

s njome. 
Teo Jeličić: 

- Da je ovoj odluci dodano obrazloženje kako ga je iznijela Ita Pavičić mi praktički o ovoj točki 
ne trebamo raspravljat. Tako je trebalo i pripremit materijale. 

Ita Pavičić: 
- Ova odluka treba preformulirati da ima tri članka. U prvom da će se ovi projekti financirati iz 

sredstava Ministarstva regionalnog razvoja i EU fondova, zatim u članku dva popis projekata. 
Predsjednik vijeća određuje stavku od 10 minuta radi usuglašavanja. 

Nastavak u 10,44 sati. 
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Nela Rakić Paduan: 

- Modifikacija prijedloga da se u uvodu doda temeljem čl. 45. Zakona o financiranju jedinica 
lokalne i područne samouprave, te članka 25. Statuta Grada Hvara Gradsko vijeće Grada 
Hvara na sjednici od 30. lipnja donosi odluku o kapitalnim projektima od interesa za razvoj 
Grada Hvara.  

- Članak prvi bi bio da ovom odlukom se utvrđuju kapitalni projekti od interesa za razvoj Grada 
Hvara koji će se financirati temeljem sporazuma o zajedničkom financiranju kapitalnog 
projekta od interesa za razvoj Grada Hvara iz dodatnog udjela poreza na dohodak. 

- Članak drugi bi glasio ovo što je u ovom prijedlog što se dobili članak prvi i to na način da 
kapitalni projekti iz članaka prvog su i onda se nabrajaju svi oni projekti koji su sada nabrojani 
u članku prvom s tim da bi dodali lučicu Križna luka za domicilno stanovništvo. Kapitalni 
projekt Zdravstveni centar i zgrada doma zdravlja. A ovaj članak drugi postaje članak treći 
ova odluka stupa na snagu prvog dana od dana objave u Službenom Glasniku Grada Hvara. 

Predsjednik vijeća zaključuje raspravu i stavlja izmijenjeni prijedlog na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -9, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-0. 
Prijedlog je prihvaćen. 

Točka 14. 
Prijedlog Odluke o kupnji nekretnine čest. zem. 1733/7, k.o. Hvar izravnom pogodbom. 
Liljana Caratan Lukšić izlaže kao u materijalima. 
Predsjednik vijeća otvara raspravu. 
Predsjednik vijeća zaključuje raspravu i stavlja prijedlog na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -8, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-0. 
Predsjednik vijeća utvrđuje da je prijedlog prihvaćen. 

Točka 15. 
Prijedlog programa korištenja sredstava naknade zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u 
prostoru na području Grada Hvara. 
Margita Petrić Hraste izlaže kao u materijalima. 
Predsjednik vijeća otvara raspravu. 
Predsjednik vijeća zaključuje raspravu i stavlja prijedlog na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -8, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-0. 
Predsjednik vijeća utvrđuje da je prijedlog prihvaćen. 

Točka 16. 
Prijedlog odluke o imenovanju odbora za organiziranje proslave 150. godišnjice organiziranog 
bavljenja turizmom u Gardu Hvaru 1868.-2018. 
Teo Jeličić izlaže kao u materijalima. 
Predlaže da se imenuje odbor u sastav predstavnici svih lista 
u ime HDZ-a - Jurica Miličić, u ime SDP-a - Margita Visković, u ime Liste za Ponos Mista - Dorotea 
Ćaleta, u ime Force - Frane Žuvela, u ime nezavisne liste Drago Carić – Drago Carić, u ime Živog zida 
- Tonči Dujmović, u ime Nezavisne liste Medicinske sestre - Aleksandra Borčić, i u ime HSS-a Teo 
Jeličić. Ostali članovi da budu Gradonačelnik Rino Budrović, Voditeljica odjela za Službene djelatnosti 
Katija Vučetić, Voditelj odjela za financije i proračun Margita Petrić Hraste, predstavnik obrtničke 
komore Katica Vučetić. Predvidjeli smo i predstavnike turističke zajednice – predlažemo: budućeg 
novoizabranog Direktora turističke zajednice, od Sunčanog Hvara da zatražimo osobu koja bi bila 
imenovana u njihovo ime i predstavnika turističkih agencija i predstavnika Muzeja hvarske baštine 
koji bi naknadno poimenice imenovali. 
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Teo Jeličić: 
- izmjena prijedloga - čl. 3. se briše iz ove odluke obzirom da su imenovani gotovo svi sudionici. 

Predsjednik vijeća otvara raspravu. 
Predsjednik vijeća zaključuje raspravu i stavlja prijedlog na glasovanje onako kako ga je iznio vijećnik 
Teo Jeličić. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -8, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-0. 
Predsjednik vijeća utvrđuje da je iscrpljen dnevni red i srdačno pozdravlja sve nazočne i zahvaljuje 
se na pažnji. 

Sjednica završena u 10,57 

 

Zapisnik vodio i sastavio:                                                              Predsjednik Gradskog Vijeća: 

Marin Vranković, dipl. iur.                                                                    Fabijan Vučetić 

 


